

سعادة السيد محمد عبد العزيز النعيمي -مساعد رئيس جهاز التخطيط والإحصاء

يشغل سعادة السيد محمد عبد العزيز النعيمي منصب مساعد رئيس جهاز التخطيط والإحصاء، وذلك بموجب القرار الأميري رقم (3) لسنة 2022، وقبل انضمامه للجهاز، تولى العديد من المناصب القيادية في الدولة كرئيس تنفيذي للعمليات في مؤسسة قطر، وكرئيس تنفيذي لمؤسسة صلتك، ومديراً لإدارة المشاريع والمبادرات في مكتب سمو الشيخة موزا. كما عمل السيد النعيمي لمدة 14 عاماً في مجال الطاقة في شركتي قطر للغاز وشركة ساوث هوك في المملكة المتحدة. يحمل سعادة السيد النعيمي، شهادة الماجستير من كلية كاس للأعمال Cass Business School في لندن-المملكة المتحدة. وشهادة البكالوريوس في الهندسة المدنية من جامعة جنوب إلينوي Southern Illinois University في الولايات المتحدة.

His Excellency Mr. Mohammed Abdul Aziz Al Nuaimi - Assistant President of the Planning and Statistics Authority

His Excellency holds the position of Assistant to the president of the Planning and Statistics Authority PSA, pursuant to Emiri Resolution No. (3) of 2022. Prior to joining the Authority, he held several leadership positions as Chief Operating Officer of Qatar Foundation, Chief Executive Officer of Silatech, as well as Director of Projects and Initiatives Management in the Office of Her Highness Sheikha Moza. His Excellency Mr. Al Nuaimi also worked for 14 years in the energy field at Qatar Gas and South Hook in the United Kingdom. His Excellency Mr. Al-Naimi holds a Master's degree from Cass Business School in London-UK. Bachelor's degree in Civil Engineering from Southern Illinois University in the United States.